
Owner’s Manual Bedienungsanleitung Mode d’emploi 

Manuali dei Prodotti Manual do Proprietário Manual de Usuario 

Instrukcja Obsługi 用户手册 使用說明書 





 

 

 

  

  

  

  

  

  

  

   

 
  

 

   

  

EN 
 



 

 

  

EN 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

EN 
 



9. 

EN 



 

 

 

 

 

 

 

1. Placement – The Gyre pump creates high levels of flow within your aquarium. Please place the 

Gyre in an area where corals are not too close to the output flow of the pump.  

2. Stall – In the event of a motor stall, the Gyre pump may have stopped for a few possible reasons. 

You should first check that there is not something blocking the rotors from spinning. 

3. Overheating – The Gyre pump is designed to run underwater. DO NOT run the Gyre pump when 

it is not submerged in water. Doing so will cause the Gyre pump module to overheat and could 

damage the pump component. 

4. Cleaning – Please follow the instruction in this manual to clean the Gyre regularly. 

5. Power Outage – During power outage, if a battery backup accessory is added to the Gyre pump, 

the pump will automatically switch to Battery Backup mode during a power outage. The pumps 

will run at the minimum speed to maximize their run time during this critical period.  
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Visite-nos no nosso site oficial, Facebook e Instagram! 
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Odwiedź nas na naszej oficjalnej stronie internetowej, Facebooku i Instagramie! 
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Proszę sprawdzić zawartość opakowania. 
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1. 电源 – 请勿损害安全极性或接地式插头。极性插头有两个插片，一宽一窄。接地式插头

有两个插片和一个接地片。宽插片或第三个插片是为了安全起见。如果插头与插座不匹

配，请咨询电工更换不匹配的插座。

2. 电源线保护 – 请将电源线按一定路径放置，以便不会被放置在其上或下面的物体踩踏或

挤压。请勿在您手潮湿情况下拿插头或电源线。

3. 安装 –仅限安装于室内，并且采用厂家提供和规定的附属装置和配件。

操作前，请仔细阅读本操作说明，并特别注意遵照下列安全建议。请保留本说明书

以便日后查阅。 
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